
La manera de gestionar la crisi centra el ple del pressupost

d«Olot

L'oposici� en bloc vota en contra d'unes ordenances f iscals que no

contenen canvis respecte al model de les darreres anualitats

OLOT | XAVIER VALERI

L'Ajuntament d'Olot va aprovar un pressupost consolidat de 30.942.292 Û amb els vots a favor de l'equip de

govern (CiU i PSC), l'abstenci� d'ERC i el vot en contra de la CUP i d'Olot en Com�. La inversi� social va ser

l'aspecte m�s controver tit en un dels debats m�s llargs dels darrers anys. L'equip de govern va ressaltar

l'increment d'un mili� d'euros en serveis a les persones.

ÇS�n benestar social, educaci� i salutÈ, va enumerar Josep Berga, tinent d'alcalde de CiU. Va resaltar un

increment progressiu de 2.400.000 euros en serveis a les persones entre el 2011 i el 2016. ÇEl 2011 -va explicar-,

destin�vem 26 de cada 100 euros a serveis a les persones i ara n'hi destinem 32È. Tamb� va quantif icar

l'augment de l'apor taci� al Consorci de Benestar Social en un 19,3%.

L'oposici� va ser molt cr�tica en el tractament de les tem�tiques socials. Llu�s Junc� (ERC) va demanar que

l'equip de govern fes m�s assequibles les escoles bressol, d'expressi� i m�sica. Tamb� va reclamar m�s

comprom�s de l'Ajuntament envers el futur de l'Escola d'Ar t i Disseny.

Anna Descals (CUP) va considerar que Çdel temps de la crisi recordarem els alcaldes que no han oblidat ning� i

no els que han deixat m�s obres fetesÈ. Llu�s Rubi� (CUP) va indicar que la prioritat ara �s que no hi hagi cap

fam�lia sense calefacci� a l'hivern. Xavier Garcia (Olot en Com�) va reclamar l'ober tura de l'escola bressol de

Sant Miquel, perqu� -segons ell- ara ja hi ha prou nadons per omplir-la.

Ordenances f iscals

L'aprovaci� de les ordenances f iscals va comptar amb el supor t de CiU i el PSC i el vot en contra de la resta de

grups. N�ria Fit� (CiU) va defensar que l'increment del 4% de l'IBI hagi estat per compensar la reduci� cadastral

del 18%, provocada per les revisions a la baixa dels darrers anys.



Llu�s Junc� va exposar la necessitat de fomentar l'�s dels cotxes el�ctrics per reduir la contaminaci�.

Mireia Tresserras (CUP) va demanar incrementar f ins al m�xim possible les empreses i par ticulars que tinguin

m�s de quatre habitatges buits. ÇCaldria reduir-los l'IBI, en cas que els posessin a la borsa de lloguer socialÈ.

Tamb� va demanar Çgravar el m�xim possible les segones resid�ncies a OlotÈ. Sobre l'impost de circulaci�, va

demanar gravar m�s els vehicles que siguin de gamma alta i les motocicletes de m�s de 1.000 centimetres

c�bics.

Xavier Garcia va demanar que per als propers anys l'Ajuntament tingui en compte l'aplicaci� de la tarif icaci�

social. �s a dir, el seu grup vol que la gent pagui les taxes, els impostos i els serveis en concordan�a amb el que

disposa de renda.

Tamb� va solálicitar que l'Ajuntament tingui en compte que en els propers anys hi haur� generacions que no

disposaran de pensi� de jubilaci�, perqu� no hauran pogut cotitzar en base al treball en els anys de la crisi

econ�mica, que -segons ell- encara continua amb for�a.
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